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YMTE – CLC Visit by ELCHK Lutheran Secondary School 

Students from ELCHK Lutheran Secondary School visited the Central Kowloon Route Project’s Yau Ma Tei 

Community Liaison Centre on 8 November 2019. The secondary students gained the general ideas on 

the overall CKR Project and the ongoing YMTE construction contract through a presentation and viewing 

the video, exhibition panels and models in the Centre. They also had an overview of YMTE construction 

site from a high point nearby, to learn more about the site operation and works progress. Besides, they 

used a Virtual Reality computer system in the Centre to experience an overview of the completed CKR 

tunnel and landscaped deck. 

 

油麻地東 ─ 基督教香港信義會信義中學參觀油麻地社區聯絡中心 

基督教香港信義會信義中學的學生於 2019年 11月 8日參觀了油麻地社區聯絡中心。學生們透過

簡報和中心內的影片、展板及模型，對中九龍幹線工程及進行中的油麻地東工程有了基本的概念

及認識，並前往油麻地東工地鄰近高處俯瞰工地運作及工程進度。學生亦使用了中心內的虛擬實

境電腦設備一覽中九龍幹線隧道及園景平台。 

 



 

 



 

 


